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Věc:  Stížnost na nadměrný hluk z nákladní vlakové dopravy 
 
Text dopisu si prosím doplňte, upravte … napište do něj svůj příběh, jak se kvůli hluku nevyspíte, jak 
Vám při průjezdu vlaku rezonují okna, jak při průjezdu vlaku musíte přerušit na zahradě hovor, jak 
máte ze stresu zdravotní obtíže, atd, atd. Bylo by dobré, aby všechny dopisy na KHS nevypadaly stejně, 
ale aby byly individuální, níže je jen připraven výchozí základ textu pro usnadnění. 
 
Nezapomeňte v dopisu uvést, že se týká stížnosti podané pod č.j. KHSSC 38629/2018, aby si to na 
úřadu spojili a věděli, ke které akci Váš dopis patří. 
 
Vážená paní ředitelko,  
 
hluk z železniční dopravy v Černošicích (trať 171, Praha-Beroun), a to zejména z nákladních vlaků 
projíždějících v noci, mě velmi obtěžuje, a proto se tímto přidávám ke stížnosti na nadměrný hluk 
z nákladní železniční dopravy podané na Váš úřad pod č.j. KHSSC 38629/2018. 
 
Dovoluji si Vás požádat o: 
 
• využití všech dostupných prostředků ke snížení hluku z této části tratě, 

 
• neřešení problému vydáním časově omezeného povolení na provozování zdroje hluku – 

provozu na železniční trati (tj. udělením výjimky z hlukových limitů), jako jste například vydali 
v roce 2017 pod číslem KHSSC 52020/2016 pro část tratě v Černošicích, natož v takovém rozsahu – 
s tím zásadně nesouhlasím, 

 
• zamítnutí žádostí SŽDC na udělení hlukové výjimky, pokud by o hlukovou výjimku pro trať 171 na 

území Černošic nebo Všenor žádali, 
 
S ohledem na přípravu stavby nového mostu (resp. rekonstrukce toho stávajícího) žádám: 

 
• nepoužít hlukové limity pro starou hlukovou zátěž dle nařízení vlády č. 272/2011 Sb. – pro stavbu 

nového mostu musí být použity přísnější hlukové limity aplikované pro nové stavby. 
 
Rekonstrukce mostu přichází v úvahu nejdříve za 7-8 let. Termín rekonstrukce mostu je neustále 
odkládán, a tak vzhledem k opakovaným odkladům termínů se rekonstrukce dočkáme spíš v řádu 
10 let. Hlukové zatížení se s nárůstem železniční dopravy postupně zhoršuje. Nechci dalších 10 let 
trpět. 
 
Prosím o informaci o dalším postupu. 
 
S pozdravem, 
 
        jméno, podpis 
Před odesláním dopisu si z něj pořiďte kopii. Budeme vděčni, pokud nám ji poskytnete, abychom 
o Vaší akci věděli, pro případ, že KHS problém nebude řešit. 


